
TEMEL TIP BİLİMLERİ TIP EĞİTİMİ DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 

 

Tıp eğitiminin değerlendirilmesi amacı ile 22 Aralık 2022 tarihinde gerçekleştirilen toplantıya 
Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Zafer Utkan, Dekan Yardımcıları Prof. Dr. Ayten Yazıcı ve Prof. 
Dr. Hüsnü Efendi, Temel Tıp Bilimleri Anabilim Dalları Başkanları, Mezuniyet Öncesi Eğitim 
Komisyonu Başkanı ve Tıp Eğitimi Anabilim Dalı temsilcisi katılmıştır.  

Biyokimya AD’ından Prof. Dr. Meltem Dillioğlıgil öğrenci pratiklerinin yapıldığı multidisipliner 
laboratuvarlarının altyapılarının çok kötü olduğunu, ıslak laboratuvarın da kuru laboratuvar 
gibi düzenlenmesi gerektiğini ve ıslak laboratuvardaki mikroskoplar için de dolap taleplerini 
dile getirdi. 

Tıbbi Biyoloji AD’ndan Prof. Dr. Murat Kasap Laboratuvar sayısının yetersiz olduğunu, staj 
başvurularının çok fazla olduğunu, en fazla 5-10 öğrenciyi kabul edebildiklerini, Harward 
Değişim Programının öğrencileri çalışma yapmak için motive ettiğini ve tekrar hayata 
geçirilmesinin faydalı olacağını vurguladı. 

Anatomi AD Başkanı Prof. Dr. Tuncay Çolak anatomi maketlerinin yetersizliğini belirtirken 
bölüm olarak öğretim üyesi ihtiyacının olduğunu da ifade etti. Benzer şekilde Tıp Etiği AD’dan 
Prof. Dr. Mine Şehiraltı ve Biyoistatistik AD Başkanı Prof. Dr. Canan Baydemir öğretim üyesi 
ihtiyacını belirtti. 

Fizyoloji AD Başkanı Prof. Dr. Nurbay Ateş fakülte eğitim bütçesinin bölümlere eşit 
dağıtılmasını ve araştırma görevlisi talebini dile getirdi. 

Mikrobiyoloji AD’ından Prof. Dr. Zeki Yumuk öğretim üyelerin dinleneceği kafe gibi bir alanın 
yapılması, yemekhanenin genişletilmesi taleplerini ileterek amfilerin ve Şerife Tuba Liman 
Konferans salonunun ısıtılma sorunun çözülmesine yönelik çalışma yapılmasının gerekli 
olduğunu vurguladı. Yönetim tarafından ısıtma ile ilgili çalışmalar yapıldığı, merkezi olması 
nedeni ile başhekimlikle bu konuda irtibatta olunduğu belirtildi. 

Temel Tıp Bilimleri Bölüm Başkanı Prof. Dr. Fetiye Kolaylı bölüm olarak öğretim üyesi 
ihtiyaçlarının olduğunu, laboratuvarlarla ilgili olarak da eğitim dönemi başında birçok 
düzenlemeler yapıldığını ifade etti. 

Histoloji ve Embriyoloji AD adına katılan Prof. Dr. Serdar Filiz kuru laboratuvardaki mikroskop 
ve mikroskop programının tamirlerinin yapılması gerektiğini ifade etti. 

Mezuniyet Öncesi Eğitim Komisyonu Başkanı Prof. Dr. Devrim Dündar ıslak laboratuvar ve 
ihtiyaçlar için bir altyapı projesinin hazırlanmasının uygun olacağını vurguladı.  

Ayrıca tıp eğitimi kapsamında PDÖ sayılarının arttırılması, dikey entegrasyon derslerini artırıp 
yaygınlaştırmak için klinik ve temel bilimlerin bir araya gelerek karşılıklı beklentilerin 
konuşulması ve eğitim programlarının yeniden düzenlemesi gerektiği belirtildi.  

Katılımcı Öğretim Üyeleri tarafından kadro açığı, laboratuvarların fiziksel ve donanımsal 
gereksinimleri dile getirildi. Tüketim malzemeleriyle ilgili desteğin devamı istendi.  


